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  2 هزار کنتور

 بر روی چاه های گلستان 
نصب می شود

کائنات|  مدیرعامل شرکت آب منطقه اى استان گلستان با اشاره به مصرف حدود 87 درصد منابع 
آبى گلستان در بخش کشاورزى، گفت: برنامه داریم براى 2هزار چاه کنتور هوشمند نصب کنیم و 
تاکنون بیش از 490چاه کنتور بر روى چاه هاى استان در سال جارى نصب شده است.به گزارش 
روابط عمومى شرکت آب منطقه اى گلستان دکتر ایرج حیدریان، با اشاره به خشکسالى و تغییر 
اقلیم در استان گلستان، اظهار داشــت: براى حل این مشکل برنامه هایى را در دست اقدام داریم 
مانند نصب کنتورهاى هوشمند در چاه هاى کشاورزى و راه اندازى سدهاى در حال ساخت است. 
وى تصریح کرد: آب قابلیت تولید ندارد ولى قابلیت ذخیره سازى دارد و با وجود 3 سال خشکسالى 
که داشتیم منابع آب زیر زمینى دچار مشکل شدند و امیدواریم سال آبى جدید ترسالى را داشته 

باشیم. دکتر حیدریان تأکید کرد: 110 هزار هکتار اراضى استان گلستان شیبدار هستند و هیچ 
برنامه اى براى این اراضى پیش بینى و اجرا نشده، در حالى که تعیین تکلیف 110هزار هکتار اراضى 
شیبدار دو تاثیر مهم را به همراه دارد، گفت: سبب کنترل سیلاب ها و افزایش عمر مفید سازه هاى 
آبى مانند سدها است و براى این مهم در حوزه کشاورزى باید اصلاح کشت، اجرایى شود و ضمانت 
اجرا هم براى آن در نظر گرفته شود. وى با بیان اینکه براساس اعلام جهاد کشاورزى گلستان، 15 
هزار هکتار نسق آب سطحى داریم، افزود: به هیچ وجه بیش از 15 هزار هکتار توجیه ندارد و با نیاز 
آبى زیادى که این محصول دارد، کشت هندوانه، خربزه و چغندر قند توجیه آبى ندارد و در واقع 87 

درصد منابع آبى در بخش کشاورزى مصرف مى شود و این باید اصلاح شود.

شهردار کردکوی:

فاز نخست میدان بار شهر کردکوی به بهره برداری می رسد

کائنات|  شهردار کردکوى گفت: میدان بار شهر کردکوى 
با 80 غرفه پیگیرى مى شــود و فاز نخست آن در بهمن 

امسال به بهره بردارى مى رسد.
ابراهیم جرجانى در نشست خبرى اصحاب رسانه استان 
گلستان اظهار کرد: 20 ماه اســت که در شهر کردکوى 
فعالیت خود را آغاز کردیم، در بدو ورود با توجه به قدمت 
72ســاله باید چهارچوب هایى را فراهم مى کردیم تا به 
فضاى مطلوب شهرى برســیم. شهردار کردکوى ضمن 
قدردانى از همراهى اعضاى شورا و مدیران دستگاه هاى 
اجرایى گفت: با حضــور خانم ترك مدیریت شــهرى 

کردکوى جهش بیشترى به دســت آورد؛ چرا که وى از 
کارکنان شــهردارى بود و توانست همگرایى بیشترى را 
از فرماندارى شاهد باشیم. جرجانى یادآور شد: کردکوى 
جمعیتى نزدیک به 50 هزار نفر دارد؛ ولى ما در کردکوى 
تعداد نیروهاى خدمات شهرى ما انگشت شمار بود و سال 
گذشته توانستیم خدمات شــهردارى را ارتقا دهیم و در 

حال حاضر تعداد پرسنل آن به 60 نفر رسیده است. 
وى گفت: تعــداد نیروهاى شــهردارى از 155 نفر به 
115 نفر کاهش دادیم، 22 نفر از این نیروها فیش حقوقى 
داشــتند؛ ولى اتصالى به شــهردارى نداشتند و باهمت 

دادستان جلسه اى تشــکیل دادیم و این افراد را تعیین 
تکلیف کردیم. این مقام مسئول به بازنشستگى 16 نفر 
نیز در طى سال هاى اخیر اشاره کرد و افزود: تلاش ما این 
است که بتوانیم نیروى ســتادى شهردارى را به کمتر از 
100 نفر برسانیم. جرجانى بیان کرد: سال گذشته 100 
میلیارد تومان بودجه براى شهردارى در نظر گرفتیم که 
70 میلیارد تومان آن درآمدى بود و خوشــبختانه این 
بودجه محقق شد. وى با بیان اینکه 120 میلیارد تومان 
بودجه براى شهردارى کردکوى در نظر گرفته شده، گفت: 
از این بین 30 میلیارد آن سرمایه گذارى است و بدهى به 

پیمانکار نداریم. 
این مقام مسئول با بیان اینکه در شهردارى ابتدا حقوق 
رفتگران و پس از آن فضاى سبز و خدمات شهرى و پس 
از آن نیروهاى شهردارى حقوق دریافت مى کنند، افزود: 
نیروهاى خدمات شهرى پرتلاش هستند و حق آنها است 
که از خدمات رفاهى شهردارى برخوردار باشند و تلاش 
کردیم همه نیروها را برابر بینیم. جرجانى یادآور شد: پنج 
تا 6 میلیارد تومان بدهى شــهردارى کردکوى محسوب 
مى شود و بیش از 12 میلیارد تومان از دستگاه هاى اجرایى 
طلب داریم و با احتساب بخش خصوصى طلب شهردارى 
کردکوى به 20 میلیارد تومان نیز مى رســد. وى گفت: 
زیباسازى شهر کردکوى را دنبال مى کنیم و تلاش کردیم 
فضاى شهر را خوب معرفى کنیم، جاده سلامت کردکوى 
و پارك شهر باعث شــد که رضایت مندى شهروندان را 

شاهد باشیم. 
این مقام مسئول بیان کرد: تا یک ماه آینده 10 هزار تن 
آسفالت براى معابر کردکوى انجام مى شود، تنى 900 هزار 

تومان براى تهیه آسفالت باید اعتبار صرف کنیم.جرجانى 
افزود: شوراى اسلامى شــهر تصمیم گرفته شده که 10 
هزار تن دیگر نیز خریدارى شود و 20 هزار تن معابر سطح 
کردکوى را آسفالت کنیم. جرجانى با بیان اینکه هاى وب 
نزدیک به 35 کیلومتر حفارى داشته، تأکید کرد: در حال 
حاضر نزدیک به یک هزار و 100 مترمربع آسفالت کردیم و 
تا یک ماه آینده این نوار حفارى را به اتمام خواهیم رساند. 
وى گفت: میدان بار شهر کردکوى با 80 غرفه پیگیرى 
مى شود و در مساحت چهار هکتارى با اعتبار 100 میلیارد 
تومان در دست ساخت اســت و فاز نخست آن در بهمن 

امسال به بهره بردارى مى رسد.
شــهردار کردکوى تأکید کرد: کشتارگاه نیز در غرب 
کردکوى در نظر گرفته شــده و آماده واگذارى زمین به 
بخش خصوصى هستیم. وى ابراز داشت: عوارضى شهر 
کردکوى مورد تأکید شــهروندان بود با فضاى مناسب 
مســتقر کردیم و امنیتى را براى شهر کردکوى مى تواند 
ایجاد کند.این مقام مســئول با بیان اینکه پارك شــهر 
کردکوى را به پیمانکار واگذار کردیم، بیان کرد: رضایت 
60 درصدى از این مدیریت داریم و امید است با ارتقاى 
رضایت مندى شرایط براى تمدید این واگذارى فراهم شود.
جرجانى ابراز داشــت: پارك بانوان نیز در جنب شهداى 
گمنام در نظر گرفته شده است، آب بندان شهر کردکوى 
یکى از فضاهاى منحصربه فرد کردکوى است و مرمت آن 
را در دســتور کار قرار دادیم.وى افزود: دروازه قرآن شهر 
کردکوى را دنبال خواهیم کرد و امسال عزم خود را جزم 
کردیم تا نخستین دروازه قرآن در مسیر ورودى از گرگان 

به کردکوى ایجاد کنیم.

مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی مازندران خبر داد:

سه روزه مجوز مشاغل خانگی بگیرید

کائنات| صدور مجوز مشــاغل خرد و خانگى در سه روز امکان پذیر شده 

است.
على باقرى مدیر کل تعاون کار و رفــاه اجتماعى مازندران گفت: مدت 
زمان صدور مجوز مشــاغل خرد و خانگى در سه سال قبل 12 روز بود، اما 
متقاضیان اکنون مى توانند در کمتر از سه روز مجوز راه اندازى مشاغل خرد 
و خانگى بگیرند. او با اشــاره به حمایت هاى دولت براى رونق اشتغال هاى 
خرد و خانگى، افزود: میزان پرداخت تسهیلات براى ایجاد و رونق مشاغل 

خانگى مازندران در سه سال گذشته 17 برابر شده است.
مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعى مازندران ادامه داد: میزان تسهیلات 
براى مشاغل خانگى در سال 1398 فقط 6 میلیارد تومان بود که این میزان 
پارسال به 91 میلیارد و 700 میلیون تومان و امسال به 110 میلیارد تومان 
رسیده که بین متقاضیان توزیع شده است. على باقرى با بیان اینکه صدور 
مجوز مشاغل خانگى نیز سه سال گذشته رشد بى سابقه اى داشته است، 
گفت: 1217 مجوز مشــاغل خرد و خانگى در سال 1399 در استان صادر 

شده بود که این میزان پارسال به 6054 مجوز رسیده است.
او افزود: براى رونق بیشــتر اقتصاد روستایى، کاهش محرومیت و ایجاد 
اشتغال تشکیل تعاونى ها در مناطق روستایى در دستور کار قرار گرفته است.
مدیــر کل تعاون کار و رفــاه اجتماعى مازندران ادامــه داد: در حالیکه 
هیچ تعاونى روستایى دو سال قبل در استان تشکیل نشده بود پارسال 58 

تعاونى در منطقه هزارجریب یانه سر بهشهر ایجاد شده است.
على باقرى با بیان اینکه تقویت تعاونى ها از جمله اولویت هاى وزات خانه 
براى تحقق نقش واقعى این بخش در توسعه است، گفت: شرکت هاى تعاونى 
مازندران 40 میلیون دلار کالا به کشور هاى عراق، افانستان، روسیه، بحرین، 
پاکستان، ژاپن و کشور هاى حوزه خلیج فارس صادر کردند. او با اشاره به راه 
اندازى سامانه جستجوى شغل، گفت: متقاضیان کار مى توانند با مراجعه به 
سایت این سامانه به آدرس shoghl.mcls.gov.ir رزومه و درخواست خود 

را ثبت و کارفرمایان نیز با ثبت فرصت هاى نیروى کار مناسب را پیدا کنند.

در بازدید نمایندگان مجلس از پروژه های جایگزین سد نهند عنوان شد؛
گام اساسی برای تامین کسری آب شرب کلانشهر تبریز

کائنات|  آذربایجان شرقی - لیلا پاشایی: 
نمایندگان مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس 
شوراى اسلامى از پروژه هاى طرح جایگزین سد 

نهند بازدید کردند.
در این بازدید که با همراهى مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب اســتان آذربایجان شرقى انجام 
گرفت، حجت الاســلام میر تاج الدینى و دکتر 

متفکرآزاد ضمن بازدید میدانى از پروژه، در جریان آخرین وضعیت اجرائى طرح خط انتقال 
اصلاحى آب شرب نهند به تبریز قرار گرفتند.

در جریان این بازدید، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقى گزارشى از 
روند تکمیل پروژه ها ارائه کرد و گفت: این پروژه با هدف تامین کسرى 900 لیتر بر ثانیه آب 
تبریز بلافاصله آغاز شد و با همت و تلاش کارکنان شرکت، پروژه سه ساله ظرف مدت کمتر از 
سه ماه آماده بهره بردارى شده است. مهندس محمد خانى افزود: دهم تیرماه گذشته و با توجه 
به نبود آب در سد نهند، این خط را از مدار خارج کردیم و 6 شهرك باغمیشه، نصر، رشدیه، ولى 
امر، فرشته و ارم و 50 درصد ولیعصر با 280 هزار نفر جمعیت از این محل تامین آب مى شدند 
از طریق پمپاژ آب از داخل شهر تامین آب شدند. وى ادامه داد: این مناطق از اول اردیبهشت 
تا دهم تیرماه به ترتیب از مدار خط آبرسانى نهند خارج و به خط لوله جنوب شهر و آب زرینه 

رود وصل شدند و در واقع با این کار، رینگ داخلى شهر از طریق پمپاژ آب وارد مدار شد.
مهندس خانى گفت: با اتصال خطوط لوله شمال تبریز به خطوط لوله جنوب این شهر، در 
واقع آب زرینه رود به 35 درصد از این شهر وصل شد و اهالى این مناطق از آب سبک این خط 
انتقال بهره مند شدند و تهدید ایجاد شده براى تبریز به فرصت تبدیل شد. مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقى با بیان اینکه تاسیسات آبیارى تبریز از بالا به پایین و 
اقطار بزرگ به کوچک تنظیم و نصب شــده است، اظهار کرد: پمپاژ آب از جنوب به شمال، 
نیازمند برعکس کردن این تاسیسات و تغییر رژیم جریان بندى آب بود و جریان هیدرولیکى 
این شــهرك ها به ناچار به هم خورد. مهندس خانى همچنیــن از زحمات و پیگیرى هاى 
نمایندگان مردم تبریز آذرشهر و اسکو در مجلس شوراى اسلامى و استاندار آذربایجان شرقى 
قدردانى کرد. در ادامه بازدید دکتر متفکرآزاد و حجت الاسلام تاج الدینى نمایندگان مردم 
تبریز آذرشهر و اسکو در مجلس با ابراز رضایت از عملکرد شرکت آب و فاضلاب  استان، انجام 
این تعداد طرح و پروژه را بى نظیر خواندند و گفتند: با همت و تلاش کارکنان شرکت هاى آب 
و فاضلاب و آب منطقه اى، پروژه سه ساله ظرف مدت کمتر از سه ماه آماده بهره بردارى شده 
است. نمایندگان مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شوراى اسلامى ضمن ابراز خرسندى 
از عملکرد شرکت آب و فاضلاب و عوامل اجرائى پروژه، خاطرنشان کردند که تکمیل و بهره 

بردارى به موقع از پروژه، گامى اساسى در تامین کسرى آب شرب کلانشهر تبریز مى باشد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اراک خبرداد:
بهره برداری از ۳۳ پروژه فعال حوزه سلامت در هفته دولت
کائنات| اراک- فرناز امیدی: دکتر علیرضا امانى، رئیس دانشــگاه علوم پزشکى اراك در 
نشست مطبوعاتى بیان کرد: درحال حاضر 165 پروژه فعال درحوزه بهداشت و درمان وجود 
داردکه در هفته دولت 33 پروژه بهداشتى، درمانى و اورژانس در شهرستان هاى مختلف استان 
مرکزى افتتاح و بهره بردارى مى شود و در 14 هزار و 790 متر مربع و با سرمایه گذارى حدود 

225 میلیارد تومان در اختیار مردم قرار مى گیرد.
وى افزود: در حوزه اورژانس 5 پروژه افتتاح خواهد شــد و همچنین 7 پروژه کلنگ زنى 
نیز درهفته دولت در دستور کار قرار دارد. امانى تصریح کرد: سى تى آنژیوگرافى بیمارستان 
امیرالمومنین راه اندازى شده است و در هفته دولت به صورت رسمى در اختیار مردم قرار مى 
گیرد. رییس دانشگاه علوم پزشکى استان مرکزى، درباره عملکرد دانشگاه علوم پزشکى استان 
در جوانى جمعیت، بیان کرد: این دانشگاه رتبه 76 را در جوانى جمعیت دارد. امانى عنوان کرد: 
کمبود پرستار مهمترین دغدغه وزارت بهداشت است و زمانى خواهد رسید که این وزارتخانه به 
اشباع زیرساخت و تجهیزات مى رسد اما با کمبود نیروى متخصص مواجه مى شود. وى ادامه 
داد: دانشگاه مامایى و فوریت هاى پزشکى در محلات از ترم بهمن ماه امسال در استان دایر 
مى شود. امانى با بیان اینکه بیشتر فعالیت داروخانه ها به سمت فروش آرایشى و بهداشتى رفته 
و اولویت آنان دارو نیست، عنوان کرد: ارجاع بیماران از بخش دولتى به بخش خصوصى ممنوع 
و تخلف است، رییس دانشگاه علوم پزشکى استان مرکزى درباره بیمارستان طالقانى اراك هم 
اظهار کرد: این مرکز درمانى از قدمت بالایى برخوردار است و در شأن مردم نیست، اما ارایه 
خدمات، مورد رضایت بیماران و همراهان بیمار است. دکتر امانى با بیان اینکه براى توسعه 
بیمارستان طالقانى اراك، 2 هزار و 300 مترمربع وسعت اضافه شده، افزود: پیشرفت فیزیکى 
طرح توسعه این مرکز درمانى مورد قبول اســت و در چندماه آینده وارد مدار ارایه خدمات 
مى شود. وى درباره پیشرفت فیزیکى بیمارستان ولیعصر(عج) نیز گفت: از 400 میلیارد ریال 
قرارداد، 12 درصد صرف اصلاحات شده و امید است این طرح درمانى مهم امسال بهره بردارى 
شود. رییس دانشگاه علوم پزشکى استان مرکزى اضافه کرد: اجراى طرح توسعه بیمارستان 
ولیعصر(عج) اراك، 17 سال به طول انجامیده و بهتر است 2 سال دیرتر به بهره بردارى رسد تا 

طرح کامل و بدون نقص در اختیار مردم قرار گیرد.

مدیرعامل برق گلستان:
هشت هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار در دولت سیزدهم 

برای تقویت شبکه توزیع گلستان جذب شد
کائنات| مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان گفت: هشت هزار و 500 میلیارد ریال 
اعتبار براى توسعه، اصلاح شبکه فرسوده توزیع و فوق توزیع توسط دولت سیزدهم در این استان 
جذب شده است.سیداحمد موسوى در نشست قرارگاه خبرى شهید همدانى ویژه هفته دولت 
استاندارى گلستان، افزود: در این استان 16 هزار شبکه توزیع برق وجود دارد.وى همچنین از 
آماده سازى 115 طرح در حوزه برق رسانى استان با حجم سرمایه گذارى 2 هزار و 940 میلیارد 
ریال در هفته دولت خبر داد و گفت: این طرح ها در ایام هفته دولت امسال بهره بردارى یا آغاز 
عملیات اجرایى آنها انجام خواهد شد.مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان تبدیل سیم به 
کابل شبکه برق، بهینه سازى شبکه برق روستایى، تامین برق متقاضیان جدید، راه اندازى نیروگاه 
16 مگاواتى سیمین شــهر، 8.4 مگاواتى در اترك را از جمله مهمترین طرح هاى برق رسانى 
شرکت توزیع در استان برشمرد.موسوى گفت: تاکنون 78 هزار مشترك برق این استان به 
دلیل صرفه جویى مصرف برق در تابستان امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل 150 میلیارد 
ریال پاداش دریافت مى کنند.وى ادامه داد: پاداش صرفه جویى برق این مشترکان در قبض برق 
آنها منظور خواهد شد.به گفته مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان بالاترین پاداش 
صرفه جویى برق 30 میلیون ریال است.وى ادامه داد: امسال طرح پاداش مصارف خانگى یک 
مساوى 20 را اجرایى کردیم و 78 هزار خانوار در استان مشمول این طرح شدند و در قبوض 
خود بیش از 15 میلیارد تومان بستانکار شدند.مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان 
گفت: در تابستان 1400 تابستان با قطعى هاى متعدد و مکرر مواجه بودیم که در سال 1401 
با اقدامات صورت گرفته در سطح وزارتخانه 1477 مگاوات تولید شد و امسال پیک مصرف ما 
1575 مگاوات بود که البته کاملاً تامین شد.موسوى با اشاره به اینکه اصلاح شبکه هاى توزیع، 
نصب و آماده سازى شبکه بیش از 850 میلیارد تومان جذب اعتبار داشتیم، خاطرنشان کرد: 2 
نیروگاه 16 مگاواتى «سیمین شهر» و 8.4 مگاواتى اترك هم به مدار وارد شد.وى ادامه داد: در 

هفته دولت امسال 115 پروژه با اعتبار 290 میلیارد تومان بهره بردارى خواهد شد.

 دولت ۵۷ هزار میلیارد ریال 
برای تکمیل زیرساخت های برق گلستان پروژه دارد

کائنات| مدیرعامل شــرکت توزیع نیروى برق گلســتان از اجراى پروژه هاى زیرساختى 
حوزه برق این استان شامل «اصلاح و تقویت شــبکه فوق توزیع، توزیع و انتقال» به ارزش 
57 هزار میلیارد ریال در دولت سیزدهم خبر داد و گفت: این اعتبارات از محل منابع شرکت 
برق منطقه اى مازندران - گلستان درحال هزینه است.سیداحمد موسوى افزود: از مجموع 
اعتبارات درحال هزینه حوزه برق گلستان 13 هزار میلیارد ریال آن در قالب اجراى چندین 
پروژه زیرساختى تا هفته دولت و یا در جریان سفر دوم رییس جمهور و اعضاى هیات دولت 
به این استان مورد بهره بردارى قرار مى گیرد.وى اضافه کرد: از پروژه هاى قابل افتتاح شرکت 
توزیع نیروى برق این اســتان در هفته دولت امسال یا سفر دوم ریاست جمهورى و از محل 
اعتبارات شرکت برق منطقه اى مازندران - گلستان، هشت هزار میلیارد ریال در حوزه تقویت 
زیرساخت هاى برق شهرستان گنبدکاووس هزینه و افتتاح مى شود.موسوى ادامه داد: به سبب 
برخى کم توجهى ها در سال هاى گذشته، حوزه برق استان گلستان در بخش زیرساخت ها 
عقب ماندگى زیادى دارد که تلاش داریم با همراهى دولت انقلابى سیزدهم آنرا جبران کرده 
یا کاهش دهیم.مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق گلستان همچنین گفت: دولت سیزدهم 
(وزارت نیرو و شرکت توانیر) طى 2 ســال گذشته اعتبارات خوبى به گنبدکاووس به عنوان 
بزرگترین شهرستان بزرگ اســتان اختصاص داده است.وى بیان داشت: اعتبارات عمرانى 
مدیریت توزیع برق گنبدکاووس از رقم 300 میلیارد ریال در سال 1399 اکنون با هفت برابر 
رشد به 2 هزار و 200 میلیارد ریال افزایش یافته است.موسوى ادامه داد: طى 2 سال اخیر 
90 درصد شبکه انتقال برق شبکه شهر گنبدکاووس از سیم به کابل تبدیل شده است ضمن 
اینکه در تلاش هستیم یک نیروگاه با ظرفیت 25 مگاواتى با سرمایه گذارى بخش خصوصى 

در این شهرستان مرزى احداث شود.

شانزدهمین کنگره ملی شعر 
 عاشورایی با معرفی برگزیدگان 

 به کار خود پایان داد

کائنات|  قروه-مرتضــی کرمــی-  
شــانزدهمین کنگره ملى شــعر عاشورایى 
شهرســتان قروه با معرفى نفــرات برتر و با 
داورى عبدالجبار کاکایى ، محى الدین آیینى 
و على احســان فریدونى پایــان یافت . این 
کنگره با حضور حجت الاسلام عبدالرضا پور 
ذهبى نماینده ولى فقیه در استان کردستان 
، اســماعیل زارعى کوشا اســتاندار استان 
کردستان و تعداد دیگرى از مدیران و مسئولان 
استانى و شهرستانى ، با استقبال مردم شعر 
دوست شهرستان قروه و با حضور برگزیدگان 
در مجتمع فرهنگى هنرى فردوسى شهرستان 

قروه برگزار گردید .
هیات داوران ، در بخش شــعر عاشورایى 
، اثر«در کدام ســمت » از شاعر نیشابورى « 
خدابخش صفا دل »را حائز رتبه اول دانست. 
.رتبــه ى دوم هم به « علیرضــا اطلاقى» از 
شهرستان ساوه با اثر «لیلا سر » تعلق گرفت و 
شعر « عاشورایى » « فاطمه حیدرى» از الشتر 
استان لرستان به عنوان رتبه ى سوم معرفى 
گردید . بر اساس راى هیات داوران در بخش 
ایثار وشهادت رتبه ى اول به اثر « اواخر باران  

» از «بهرام نورى » شاعر کرجى اهدا شد .
«سمیرا یکه تاز » از ساوه با اثر «کودکان 
شهید » حائز رتبه ى دوم شناخته شد و رتبه 
ى سوم به اثر «سایه آرامش شب » از «سایه 

رحیمیان » شاعر قمى تعلق گرفت .
در پایان این مراســم ، از کتاب « مرثیه ى 
برف » نگاهى به زندگى شــهید قاســمعلى 
رستمى از شهداى هشت سال دفاع مقدس 

، اثر « سیده سحر حسینى » رونمایى شد .

اجرای موفقیت آمیز طرح 
هوشمند سازی سیستم روشنایی 
در مجتمع اداری نفت و گاز مارون

کائنات|  با ابتکار کارشناسان واحد برق اداره 
نگهدارى و تعمیرات شرکت بهره بردارى نفت 
و گاز مارون، سیستم روشنایى ساختمان ستاد 
مرکزى این شرکت با استفاده از تایمردیجیتال  
قابل برنامه ریزى هوشمند در سرویس قرار 

گرفت .
رئیس نگهدارى و تعمیرات این شرکت در این 
خصوص گفت: امروزه گسترش فناورى هاى 
نوین به منظور ذخیره سازى انرژى الکتریکى، 
از طریق بهینه ســازى مصرف انرژى، صیانت 
از منابع و اســتفاده حداقلى از سوخت هاى 
هیدورکربورى، جلوگیرى از آلایندگى، حفاظت 
از محیط زیست و کمک به شبکه برق سراسرى 
در راســتاى پایدارى آن، از مهمترین مواردى 
است که خط مشى ســازمان هاى جهانى را 
به خود اختصاص داده اســت. دکتر منوچهر 
حیدرى نیا افزود: درپى انجام این پروژه،  تمامى 
راهروها،  لابى ها و فضاى مشاعات، پس از اتمام 
ســاعات ادارى  به طور اتوماتیک و هوشمند 
خاموش شــده و تنها با ظرفیت روشنایى 10 
درصد جهت انجام  فعالیت هاى  ضرورى در 
سرویس باقى خواهند ماند که در ایام تعطیل 
نیز با توجه به برنامه پذیر بودن تجهیز نصب 
شــده،  این امکان نیز براى مدیریت مصرف 
وجود خواهد داشــت.وى با اشاره به اینکه در 
آینده نزدیک تمامى ساختمان هاى ستادى 
 BMS شرکت و سایر سیستم هاى مرتبط با
تجهیز خواهند شد، خاطرنشان کرد: این پروژه 
با صرفه جویى ماهانه 16 هزار کیلو وات/ساعت 
انرژى الکتریکى،  1 میلیارد و 200 میلیون ریال 
در سال صرفه اقتصادى  به دنبال خواهد داشت 
و چنانچه این طرح به کلیه ساختمان ها  تعمیم 
یابد، ذخیره سازى و صرفه جویى  قابل توجه اى 
در انرژى و منابع مالى و تحقق یافته و تاثیرات 

مثبتى را روى محیط زیست خواهد داشت.

آیت الله سعیدی:

 تربیت با زور و اجبار 
صورت نمی گیرد

کائنات|  تولیت حرم مطهــر بانوى کرامت 
با بیان اینکه تربیت یک کار اقناعى اســت و 
اقناع با تحمیل و زور انجام نمى شود، گفت: 
اگر امام حسین علیه السلام قیام کردند براى 
برطرف ساختن موانع رشد و تربیت انسان ها 
بوده و در مرحله بعد امام سجاد علیه السلام با 
گریه و معرفت افزایى به هدایتگرى و تربیت 

مردم پرداختند.
به گزارش پایگاه خبرى آســتان مقدس 
حضرت معصومه ســلام االله علیها، آیت االله 
سیدمحمد سعیدى در جمع زائران حرم مطهر 
امام رضا علیه السلام در رواق امام خمینى(ره) 
حرم مطهر رضوى با بیان اینکه امام ســجاد 
علیه السلام زینت عبادت کنندگان هستند 
اظهار کــرد: عبادت منحصر بــه نماز و روزه 
نیســت بلکه تمام مراحل زندگى امام سجاد 
علیه السلام و تمام رفتارهاى ایشان در مسیر 
کربلا، جریانات عاشورا و گریه کردن ایشان بعد 
از عاشورا زینت عبادت کنندگان بودند. وى با 
بیان اینکه هرگریــه اى نمى تواند تأثیرگذار 
باشد، گفت: اشــک باید با معرفت و از عمق 
جان و دلسوختگى باشد و پیام داشته باشد 
تا کارکرد داشته باشد، اینکه در روایات وارد 
شده هر کس گریه کند بر اباعبداالله(ع) به او 
ثواب مى دهند و عبادت محسوب مى شود به 
خاطر تأثیرگذار بودن این گریه است. تولیت 
حرم مطهر بانوى کرامت، گریه حضرت سجاد 
علیه السلام بر سیدالشهدا(ع) را مانند ضربت 
امیرالمؤمنین(ع) در جنگ خندق دانست و 
افزود: گریه امام سجاد علیه السلام، هدفمند 
است زیرا ایشان در زمانى زندگى مى کردند که 
دیگر شمشیر کشیدن تأثیرى نداشت و مردم 
نیاز به تربیت و هدایت داشــتند. وى با بیان 
این که تربیت با زور و اجبار صورت نمى گیرد، 
خاطر نشان کرد: تربیت یک کار اقناعى است 
و اقناع با تحمیل و زور انجام نمى شود؛ بنابراین 
باید اول انسان قانع شود تا به چیزى که تبلیغ 
مى شود مؤدب شود. آیت االله سعیدى تصریح 
کرد: اگر در اســلام ائمه ما قیام کردند، براى 
برطرف کردن موانع رشــد و تربیت انسان ها 
بوده است وگرنه تربیت و رشد با زور صورت 

نمى گیرد و تربیت یک کار اقناعى است.

  بازدید یک روزه از طرح های عمرانی و خدماتی شهرداری قزوین  
کائنات|تور رســانه اى یک روزه بازدید از 
طرح هــاى عمرانى و خدماتى شــهردارى 
قزوین امروز برگزار شد و در این طرح مدیران 
شهر قزوین از پیشرفت 97 درصدى ساخت 
تئاتر شــهر قزوین و افتتــاح قریب الوقوع 

کمربندى شرق (سبز) خبر دادند.
کمربندی شرق قزوین در هفته دفاع 

مقدس افتتاح می شود
قزوین -حسن زاده- شهردار قزوین نیز از 
افتتاح پروژه کمر بند شرق طى هفته دفاع 
مقدس خبر داد و گفت: یکى از مهم ترین 
پروژه هاى شــهرى قزوین در سال  جارى 
کمربندى آیت االله باریک بین شامل فازهاى 
تقاطع شــهید ابوترابى با پل پیامبر اعظم 

(ص) است.
مهدى صباغى افزود : براساس طرح جامع 
حمل و نقل و ترافیک، احداث کمربندى و 
رینگ شهرى از سال هاى گذشته در دستور 
کار شــهردارى قزوین قرار گرفته اســت و 
با ســاخت و تکمیل آنها بار ترافیکى شهر 

کاهش مى یابد.
وى اظهار کرد: در حــال حاضر با توجه 
به اینکه یکسرى پروژه نیمه کاره در قزوین 

باقى مانده، در مرحله نخست، اولویت شوراى 
ششم تکمیل این پروژه ها است.

صباغى با بیان اینکه بــا بهره بردارى از 
این پروژه شــمال و جنوب شــهر در 12 
دقیقه بدون چراغ طى مى شــود، تصریح 
کرد: هر روز حدود 72 هزار نفر از شــهرها 
و شهرســتان هاى اطــراف بــراى تردد و 
رسیدن به محل کار وارد چهارراه ولى عصر 
مى شدند و ترافیک ایجاد مى شد، این پروژه 
این مشــکل را حل خواهد کرد، همچنین 

مسیرهاى دسترســى به مناطق مختلف 
هم در این پروژه طراحى شــده است. وى 
اضافه کرد: 2 کیلومتر از مســیر این پروژه 
پیش از این ساخته شــده بود اما به دلیل 
برخى معضلات در باغستان و فضاى سبز 
راکد مانده بود، نکته مهم این است که من 
فرزند باغ هستم و من و خانواده ام از باغستان 
ارتزاق کرده ایم و نابودکننده باغ نبودیم و 
سعى شده با تغییر مسیر آسیب به باغستان 

به حداقل برسد.

تئاتر شهر در آستانه بهره برداری 
 فــرج االله فصیحى رامندى در حاشــیه 
بازدید از پــروژه هاى شــهردارى قزوین 
افزود: ســاخت پروژه تئاتر شهر در منطقه 
2 شهردارى قزوین از سال 97 کلید خورده 
و تکمیل آن از مطالبات اصحاب فرهنگ و 
هنرمندان تئاتر است. وى اظهار کرد: این 
پــروژه 45 درصد در شــوراى پنجم و 55 
درصد در شوراى ششم با 320 میلیارد ریال 
اعتبار با یک هزار و 972 مترمربع زیربنا داراى 
یک طبقه زیرزمین، همکــف و طبقه اول 
است و در آن سالن انتظار و سالن تخصصى 
طراحى شده است. فصیحى رامندى ادامه 
داد : ســالن تئاتر 220 نفــر ظرفیت دارد، 
همچنین 2 سن رو باز هم با ظرفیت 120 نفر 
در محوطه قرار دارد که علاوه بر نمایش براى 

برگزارى تعزیه هم مناسب است.
ساخت بازارچه برکت در قزوین و توزیع 
میوه با نرخ مصوب برای نخستین بار 

در قزوین 
مدیرعامل سازمان ســاماندهى مشاغل 
شهرى و فرآورده هاى کشاورزى شهردارى 
قزوین در بازدید از پروژه هاى شــهردارى 

گفت: بــراى اولین بار طــرح بازارچه هاى 
محلى در شــهر قزوین اجرا مى شــود که 
بازارچه برکت در منطقه مینو در نخستین 
مورد آن ها است و در هر منطقه سه تا چهار 

بازارچه فعال خواهد شد.
برگزاری مراسم تجلیل از 120 خبرنگار 

قزوینی
اما در پایان این تور رسانه اى هم به مناسبت 
هفته خبرنگار در تالار شهر قزوین مراسمى 
براى تجلیل از خبرنگاران قزوینى برگزار شد. 
در این نشســت على فرمانى رئیس شوراى 
شهر قزوین در جمع خبرنگاران گفت: یکى 
از شــعارهاى محورى شــوراى ششم شهر 
قزوین مردم محورى اســت و نمى توانیم دم 
از مردم محورى بزنیــم و خبرنگار را در کنار 
خود قرار ندهیم. وى اضافه کرد: طى روزهاى 
نه چندان دور طرح هاى عمرانى توسط شهردار 
قزویــن و مدیریت شــهرى در بخش هاى 
مختلف شهر کلنگ زنى خواهد شد، چرا که 
یکى از شعارهاى شــوراى شهر ششم اتمام 
پروژه هاى نیمه تمام بود. بعضى از این پروژه ها 
افتتاح شد و در راستاى تکمیل بقیه طرح ها 

هم گام برداشته مى شود .

شهردار کرمانشاه خبر داد
پیشرفت فیزیکی ۹۴ درصدی تقاطع غیرهمسطح سپاه

کائنات|نشست خبري با حضور نادر نوروزي ، شهردار کرمانشاه و اصحاب رسانه در هتل پارسیان کرمانشاه برگزار 
گردید. 

شهردار کرمانشاه با بیان اینکه کرمانشاه با انباشت عقب ماندگى در حوزه هاى مختلف مواجه است، گفت: این 
شرایط موجب شده که نتوانیم در کوتاه مدت تحول اساسى را در شهر رقم بزنیم.

وى افزود: خلاصى از این عقب ماندگى ها زمان بر است و همه باید در کنار شهردارى پاى کار باشند.
نوروزى در ادامه در تشریح روند اجراى پروژه هاى شهرى، از پیشرفت فیزیکى 94 درصدى تقاطع غیرهمسطح 
سپاه خبر داد و افزود: زمان لازم براى اجراى این تقاطع 24 ماه و حداقل 18 ماه بود، اما ما توانستیم یک رکورد را به 

ثبت رسانده و این تقاطع را در هشت ماه احداث کنیم.
وى با اشاره به نصب روزشمار در محل اجراى این پروژه و اعلام تاریخ افتتاح آن در 31 خرداد امسال گفت: این کار 
براى تسریع در روند اجراى پروژه بود که خوشبختانه جواب داد و نهایتا پروژه با دو تا سه ماه تاخیر افتتاح مى شود.
شهردار کرمانشاه در ادامه در خصوص وعده ساخت ســه مرکز تفریحى (شهربازى، تله کابین و ساخت مراکز 
تفریحى در پارك سراب قنبر) در کرمانشاه و اینکه قرار بود فاز اول پروژه شهربازى امسال افتتاح شود گفت: افتتاح 
به معنى بهره بردارى نیست و به معنى شروع اجراى پروژه است. وى گفت: این پروژه در اختیار سرمایه گذارى بود 

که براى این کار صلاحیت نداشت و در همین راستا به دنبال خلع ید او بودیم که راى آن را هم گرفتیم.
نوروزى گفت: همزمان با این موضوع فاز اول پروژه که همان طراحى و مطالعه پروژه است را پیش بردیم و الان 
مشخص است که چقدر ســرمایه گذارى نیاز دارد و چه کارهایى باید در آن انجام شود و عملا به وعده خود عمل 
کرده و فاز اول پروژه را انجام داده ایم. شهردار کرمانشاه گفت: در حال حاضر سرمایه گذارانى هم براى این پروژه 
پاى کار هستند و امیدواریم به مرحله عقد قرارداد با یکى از سرمایه گذاران رسیده و کار اجرایى آن را شروع کنیم.

نوروزى گفت: در خصوص تله کابین هم، کار پروژه به دلیل مشکلات میراثى متوقف مانده و هم اکنون با سه بخش 
پایگاه جامع تاقبستان، مرکز پژوهش هاى وزارت میراث فرهنگى و اداره کل میراث فرهنگى استان در حال مذاکره 
هستیم، اما به نتیجه اى نرسیده ایم. وى افزود: اگر موافقت اصول میراث فرهنگى صادر شود مى توانیم کار پروژه را 

در کوتاه مدت شروع کرده و یک مرکز تفریحى مناسب براى مردم کرمانشاه ایجاد کنیم.
شهردار کرمانشــاه گفت: در خصوص پارك سراب قنبر هم 10 هکتار درختکارى انجام شده و سرمایه گذار در 
این پروژه فعال است. نوروزى گفت: قرار است 316 هکتار هم در محدوده اطراف پارك سراب قنبر از طریق منابع 
طبیعى به شهردارى کرمانشاه واگذار شود تا بتوانیم این محدوده را هم به پارك جنگلى در جنوب شهر تبدیل کنیم.
شهردار کرمانشاه در ادامه به پروژه هاى آسفالت معابر شهر اشاره و تصریح کرد: سال گذشته 200 هزار تن آسفالت 
در معابر و خیابان هاى شهر ریخته شده و عملا 20 درصد کار عمران و بازسازى معابر و خیابان هاى شهر در همان 
سال انجام شد. وى افزود: در این سال 103 خیابان و بیش از 1000 کوچه در شهر کرمانشاه که داراى مشکل بودند 
آسفالت شد. وى افزود: امسال هم برنامه داریم این روند را ادامه داده و 20 درصد دیگر از معابر  و خیابان هاى شهر 
را آسفالت کنیم. نوروزى گفت: با این روند طى یک دوره پنج ساله عمران و بازسازى خیابان ها و معابر شهر از نظر 
آسفالت و جدول کامل مى شود. شهردار کرمانشاه در خصوص ساخت و احداث معابر شهرى هم بااشاره به در دست 
اجرا بودن چهار پروژه گفت: یکى از این معابر، معبر بلوار الهیه است که شهرك ولایت را از بن بست خارج مى کند.

وزیر صمت:
شهرک بُنکداران همدان به عنوان پایلوت معرفی شود

کائنات|همدان- محبوبه یادگارى: وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: شهرك صنفى- صنعتى بوعلى 2 (بنُکداران) 
همدان به عنوان پایلوت کشور معرفى شود.

عباس على آبادى در آیین افتتاحیه فاز نخست شهرك صنفى- صنعتى بوعلى 2 همدان، با بیان صنایع کوچک 
خیلى مهم هستند، اظهار کرد: زنجیر تکمیل ارزش افزوده در صنایع کوچک شکل مى گیرد. وى با اشاره به اینکه 
شــهرك هاى صنفى کار عرضه را انجام مى دهند، تصریح کرد: اگر نتوانیم بین تولید، مصرف، واردات و صادرات 
هماهنگى ایجاد کنیم، موفق نیستیم. على آبادى با بیان اینکه همدان نخستین استان در ساخت شهرك صنفى- 
صنعتى است، ادامه داد: شهرك صنفى- صنعتى بوعلى 2 همدان به عنوان پایلوت مى تواند معرفى شود.  وى تأکید 
کرد: در دولت اسلامى بخش خصوصى و دولتى نداریم، نظام اسلامى یعنى مردم؛ تا مردم نباشند هیچ چیز نیست 
بنابراین بخش خصوصى یعنى خود دولت. على آبادى با بیان اینکه شهرك هاى صنعتى وقتى خوشه شدند، مقاوم 
مى شوند، افزود: شهرك هاى صنفى هم همینطور است به طوریکه صنوف کنار هم مقاوم مى شوند و از هم پشتیبانى 
مى کنند. وى با تأکید بر اینکه در شهرك هاى صنفى آموزش هاى صنفى را برگزار کنیم، خاطرنشان کرد: توجه به 
بازار داخل توجه کاملى نیست و صنوف باید نگاه به دوردست داشته باشند چراکه از بازار داخل به بازار خارج رفتن 
مهم است. وزیر صنعت، معدن و تجارت در پایان خطاب به مسئولان استان همدان تأکید کرد: جشنواره هاى صنوف 

را اجرا کنید تا ایده گرفته شود و شهرك صنفى رونق پیدا کند.
محور توسعه ما پتروشیمی است 

افتتاح شهرك صنفى کارگاهى، آغاز عملیات احداث پتروشیمى ابن سینا، بازدید از چند طرح تولیدى و صنعتى 
و دیدار و گفت و گو با فعالان اقتصادى از برنامه هاى ســفر یک روزه وزیر صنعت، معدن و تجارت  و هیأت همراه 
به همدان است. گفتنى است، فرشاد مقیمى، سرپرست سازمان صنایع کوچک و شهرك هاى صنعتى ایران، وزیر 

صنعت، معدن و تجارت را همراهى مى کند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با تأکید بر اینکه باید نفت را به ده ها کالاى ارزشمند تبدیل کرد، گفت: محور توسعه به 
سمت زنجیره پایین دستى نفت و گاز برود تا شهرك هاى صنعتى که ایجاد مى شوند، از این مواد اولیه استفاده کنند.
عباس على آبادى در آیین آغاز عملیات احداث پتروشیمى ابن سیناى در منطقه اقتصادى جهان آباد فامنین، با 
بیان اینکه سرمایه بزرگ کشور ما نفت است که نباید سوزاند، اظهار کرد: محور توسعه ما پتروشیمى است و به سمت 
ایجاد زنجیره پایین دستى نفت و گاز مى رویم. وى با تأکید بر اینکه با تمام قوا از پروژه پتروشیمى ابن سینا حمایت 
خواهیم کرد، افزود: منطقه ویژه اقتصادى جهان آباد سال 89 مصوب شده است و تاکنون به نتیجه نرسیده که امروز 
آمدیم کلنگ بخورد و سال بعد هم براى پیگیرى به همدان مى آیم. وزیر صنعت، معدن و تجارت خطاب به مجموعه 
مدیریت پروژه گفت: از طرف تمام مقامات به شما قول مى دهم از شما پشتیبانى خواهد شد به شرطى که حرکت 
کنید. وى با اشاره به اینکه کار سخت است اما شدنى است، تأکید کرد: بنده بیش از 60 میلیارد یورو پروژه در کشور 
افتتاح کردم که همه موفق اجرا شده است. على آبادى در پایان اظهار کرد: باید شهرك هاى صنعتى در این استان 

ایجاد شود چراکه این پروژه آغاز راه است و بعد از آن باید کارهاى بزرگ دیگرى انجام دهیم.
افتتاح شهرك صنفى کارگاهى، آغاز عملیات احداث پتروشیمى ابن سینا، بازدید از چند طرح تولیدى و صنعتى 

و دیدار و گفت و گو با فعالان اقتصادى از برنامه هاى سفر یک روزه وزیر صنعت، معدن و تجارت به همدان است.

خبرخبر


